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Από το υπ’ αριθ. 15/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 350/99 

Περίληψη 
Καθορισμός ερυθράς της οδού Ανδρούτσου 
μεταξύ των Ο.Τ  11 και 18. 

 
       Σήμερα 5 Ιουλίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στο Δημοτικό 
Σχολείο Δ.Δ. Γεωργιανών,  ύστερα από την με   ημερομηνία 1-7-1999 γραπτή 
πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους συμβούλους, τους 
δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 &119  
του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο αναπληρωτής Δημάρχου κ. 
Κων/νος Πουλασουχίδης και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 33  
μελών βρέθηκαν παρόντα  18 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Α. Δελαβερίδης ----------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Κόλβατζης  
3. Δ. Ταχματζίδης Ε. Λελεκάκης  
4. Μ. Γαβρίδης Ν. Χαμαλής  
5. K. Aσλάνογλου Π. Πιτούλιας  
6. Δ.  Πέτκος Α. Ταραλάς  
7. Κ. Γκαβαϊσές Β. Γιαννουλάκης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ.  Βαφείδης Σ. Παναγιωτίδης Πάρεδροι 
9. Γ. Ουρσουζίδης Λ. Τσαβδαρίδης Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Σ. Γεωργιάδης Θ. Σιδηρόπουλος  
11. Ι.  Τριανταφυλλίδης Ε. Σοφιανίδης  
12. Α. Κεσίδης Ε. Λευκοπούλου  
13. M. Σουμελίδης Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
14. Χ.  Σκουμπόπουλος Π. Αγαθαγγελίδης  
15. Χ. Γεωργιάδης    
16. Ι. Ακριβόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά   τη   συζήτηση   της   προ  ημερησίας 
17. Ε. Κουκουρδής διάταξης αποχώρησε ο κ. Μ. Σουμελίδης. 
18. Γ. Μανακούλης 2) Κατά     τη   συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  353/99  απόφασης 

   αποχώρησε  ο κ. Μ. Γαβρίδης. 
   3) Κατά   τη  συζήτηση   του  2ου  θέματος   αποχώρησαν  οι  
   κ.κ.    Μ.   Ποτουρίδης,   Δ.  Ταχματζίδης,  Α.  Κεσίδης,   Γ.  
   Μανακούλης. 

 



 Στη συνέχεια αφού συναίνεσε ο αναπληρωτής Δημάρχου κ. Κων/νος 
Πουλασουχίδης και δέχθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 
παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε 
ως κατεπείγον ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του συμβουλίου το 
από 1-7-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου που έχει ως εξής: 
 Με την 1654/4-6-99 αίτηση του ο κ. Μάρτος Δημήτριος ζήτησε τον 
καθορισμό ερυθράς της οδού Ανδρούτσου. 
 Μετά τον έλεγχο του συνημμένου σ΄ αυτήν  τοπογραφικού διαγράμματος 
(μηκοτομή - οριζοντιογραφία) και την σχετική αυτοψία διαμορφώθηκε η πρόταση για 
τον καθορισμό ερυθράς όπως εμφανίζεται στη συνημμένη θεωρημένη μηκοτομή. 
 Η προτεινόμενη ερυθρά διαβιβάζεται στο Δημοτικό Συμβούλιο για έγκριση. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 1-7-99 
εισήγηση της επιτροπής τεχνικών με την οποία αυτή ομόφωνα εισηγείται τον 
καθορισμό της ερυθράς της οδού Ανδρούτσου μεταξύ των Ο.Τ. 11 και 18 όπως αυτή 
φαίνεται στη συνημμένη οριζοντιογραφία και μηκοτομή. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Γκαβαϊσές : Είναι στο Τσερμένι, όπως μπαίνουμε από Πάσα - Κιόσκι ο 1ος 
δρόμος δεξιά δίπλα στο περίπτερο και πάει προς την οδό Κανάρη. Βασικά ακολουθεί 
το έδαφος που υπάρχει και σέβεται κάποιες πόρτες που ήδη υπάρχουν. Το είδε η 
επιτροπή και ομόφωνα εισηγείται να περάσει όπως το εισηγείται η υπηρεσία. 
 Πρόεδροι : Υπάρχει ερώτηση ;  
 Σκουμπόπουλος : Και τα 3 έκτακτα είναι το ίδιο; 
 Πρόεδρος : Όχι. Το ένα είναι ερυθρά και τα άλλα δύο είναι οικοδομικές 
γραμμές . 
 Αυτό που συζητάμε είναι η ερυθρά. Ο καθορισμός ερυθράς πάει στην 
επιτροπή τεχνικών. Οι οικοδομικές γραμμές δεν πάνε στην επιτροπή. Έρχονται από 
την τεχνική υπηρεσία κατευθείαν στο Δ.Σ. 
 Σκουμπόπουλος : Το είπα κ΄άλλη φορά στο συμβούλιο ότι θα πρέπει κάποτε 
να σταματήσουμε να καθορίζουμε μεμονωμένα την ερυθρά στους δρόμους 
κινδυνεύουμε να κάνουμε άνω κάτω το οδικό δίκτυο. Σε  μερικές περιπτώσεις το 
πετύχαμε, να έχουμε πάνω τις πολυκατοικίες ή κάτω με σκαλοπάτια. Θα πρέπει 
επιτέλους κάποτε να δει συνολικά ο Δήμος  το θέμα κ΄ ν΄ αναθέσει την υψομετρική 
μελέτη όλης της πόλης . 
 Πρόεδρος : Επί του θέματος έχετε  κάτι να πείτε ; Κάθε φορά δεν μπορεί να 
λέμε τα ίδια. Κάντε μία πρόταση στο Δ.Σ. να την ψηφίσει. Επί του συγκεκριμένου 
θέματος, για να είστε και εντός θέματος, έχετε κάτι να πείτε;  
 Σκουμπόπουλος : Είμαι εντός του θέματος. Πώς να έχω άποψη αφού δεν το 
είδα; Από ποιόν να ενημερωθούμε; Μ΄ αυτά που είπε ο κ. Γκαβαϊσές; Ούτε χάρτες 
είδαμε ούτε τίποτα. ΄Ολοι εδώ μέσα είναι τεχνικοί και αντιλαμβάνονται το υψόμετρο; 
Δεν έχω αντίρρηση κ. πρόεδρε να το ψηφίσουμε όμως με την ελλειπή αυτή 
ενημέρωση που έχουμε. 
 Γκαβαϊσές : Κ. πρόεδρε, οι επιτροπές του Δ.Σ. γίνονται ακριβώς για να 
εξετάζουν κάποιοι τα θέματα με περισσότερο χρόνο και επαγγελματική εμπειρία. Οι 
μηχανικοί που συμμετέχουν στην επιτροπή τεχνικών είναι απ΄ όλες τις παρατάξεις 
του Δ.Σ.. Για να διασκεδάσω όλους τους φόβους σας κ. Σκουμπόπουλε να σας πώ ότι 
πρόκειται για την απλούστατη των περιπτώσεων. Υψόμετρο στην οδό Μ. Μπότσαρη, 
υψόμετρο στην οδό Κανάρη και διαμορφωμένες πόρτες εισόδων που είναι όλες 
σεβαστές. Κανένας δεν θα μπορούσε να κάνει κάτι άλλο. Τώρα για το γενικό θέμα, 
να κάνουμε υψομετρική μελέτη όλης της πόλης; Μα υπάρχει υψομετρική μελέτη. 



 Υπάρχουν όμως κι ανάγκες διαφοροποίησης κάποιον πραγμάτων γι αυτό 
έρχονται οι τροποποιήσεις όπως επίσης υπάρχει κάποιο πρόβλημα στην παλιά πόλη 
και η οδός Ανδρούτσου ανήκει στην παλιά πόλη. 
 Σκουμπόπουλος : Τι είπα για το γενικό θέμα κ. Γκαβαϊσέ; Ότι υπάρχει 
υψομετρική μελέτη το ξέρω. Να κάνουμε ανάθεση συνολικής τροποποίησης της 
υψομετρικής μελέτης. Που είναι το πρόβλημα; Αν το έχουν υπόψη ο Δήμαρχος και ο 
αρμόδιος αντιδήμαρχος κι ας έρθει θέμα στο Δ.Σ. Να μην φέρνουμε μεμονωμένες 
περιπτώσεις. Που είναι το πρόβλημα ; Εν πάση περιπτώσει, ψηφίζουμε την πρόταση 
που φέρνει η επιτροπή.  
 Πρόεδροι : Συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι : Ναι 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 1-7-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την από 4-6-99 αίτηση του Δημητρίου Μάρτου με την οποία ζητάει τον 
καθορισμό της ερυθράς της οδού Ανδρούτσου μεταξύ των Ο.Τ. 11 και 18. 
3.- Την από 1-7-99 εισήγηση της επιτροπής τεχνικών θεμάτων του Δ.Σ.  
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Καθορίζει την ερυθρά της οδού Ανδρούτσου μεταξύ των Ο.Τ. 11 και 18 όπως 
αυτή σημειώνεται στα συνημμένα τοπογραφικά διαγράμματα μηκοτομής και 
οριζοντιογραφίας που συνοδεύουν την απόφαση αυτή και έχουν συνταχθεί από τον 
Δημήτριο Μάρτο, αρχιτέκτονα μηχανικό, ελέγχθηκαν από την Ελένη Κοκκινίδου, 
τοπογράφο μηχανικό του Δήμου και θεωρήθηκαν από την προϊσταμένη του 
πολεοδομικού τμήματος Δήμου Βέροιας, Μαρία Αλδάκου, αρχιτέκτονα μηχανικό. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   350 / 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Ε. Κουκουρδής 

 Δ.  Πέτκος Γ.  Μανακούλης 
 Κ. Γκαβαϊσές   
 Κ. Βαφείδης   
 Γ. Ουρσουζίδης   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  26-7-1999 

Ο Δήμαρχος 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 


